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OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC       
Občinski svet 
Stara cesta 13 

1356 DOBROVA 

  
Štev.:   011- 0005/2013-9  
Datum: 27. 03. 2013       

Z A P I S N I K 
 
18. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 27. marca 2013 
ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotni svetniki:  
Frank Breskvar, Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Andreja Dolinar, Stane Dvanajščak, Anton Gerjolj, 
Robert Grdadolnik, Marko Jovič, Harison Kirinčič, Erland Košec, Anton Potočnik, Franc Rejec, Anton 
Zibelnik, Ana Zorc, Ana Žerovnik. 
 
Opravičeno odsotni svetniki: Franc Bradeško 
Odsotni: - 
 
Vabljeni na sejo: Biserka Pogačar, predsednica NO.  
Ostali prisotni: Nadja Prosen Verbič, Naš časopis 
Občinska uprava: Simona Kostrevc, Boris Krnjajič, Sandra Nartnik, Tadeja Plestenjak, Mojca Sečnik, 
Mateja Tavčar, Barbara Velkovrh, Franci Petkovšek. 
 

Sejo je vodil župan Franc Setnikar.  
 
Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
Po ugotovitvi sklepčnosti je svetnikom predlagal v sprejem zapisnika 17. redne seje in 8. izredne seje.    
Zapisnik redne seje je bil soglasno sprejet, zapisnik 8. izredne pa z 12. glasovi ZA.  
  
V nadaljevanju je svetnikom občinskega sveta predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
       
1. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta in 

njihovih učinkih  
2. Soglasje k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v občini Dobrova- Polhov 

Gradec za leto 2013  
3. Predlog Odlokov o razglasitvi cerkve Setnik- cerkev Sv. Martina in Podreber- cerkev Sv. Elizabete, 

za kulturni spomenik lokalnega pomena     
4. Ugotovitev prenehanja članstva v Odboru za gospodarstvo, turizem, kmetijstvo in gozdarstvo in 

Odboru za komunalo in urbanizem ter predlog za imenovanje novih kandidatov  
5. Zaključni račun proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2012, obravnava in sprejem  
6. Vprašanja in pobude svetnikov 
7. Razno 

- poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta  
- seznanitev s poročilom NO   

 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 1) Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 
koncepta in njihovih učinkih  
Župan je svetnikom predstavil izvedene ukrepe, zbrane v Letnem poročilu za leto 2012 iz akcijskega 
načrta lokalnega energetskega koncepta, katere so si svetniki podrobneje v gradivu lahko tudi 
ogledali.  
Namreč občinski svet je 28. marca 2012 sprejel predlog lokalnega energetskega koncepta Občine 
Dobrova-Polhov Gradec, na katerega je Ministrstvo za infrastrukturo in prostor izdalo soglasje o 
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skladnosti. Občina mora enkrat letno poročati o izvajanju lokalnega energetskega koncepta 
ministrstvu, pristojnemu za energijo, poročilo pa mora predhodno obravnavati in potrditi občinski svet. 
 
Razprave ni bilo, župan je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 123/1/18 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec se je seznanil z Letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz 
akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta Občine Dobrova-Polhov Gradec in njihovih učinkih 
za leto 2012. 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2) Soglasje k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v občini 
Dobrova- Polhov Gradec za leto 2013  
Predsedujoči seje Franc Setnikar je povedal, da je bilo vodilo ohranitev cene za občane za oskrbo 
pomoči potrebnih na domu ter besedo predal Marku Joviču, predsedniku Odbora za zdravstvo in 
socialo. Marko Jovič je svetnikom predstavil, da je Pomoč družini na domu javna služba na področju 
socialnega varstva in obsega socialno oskrbo upravičenca v primeru invalidnosti, starosti ter v drugih 
primerih, ko socialna oskrba na domu lahko nadomesti institucionalno varstvo. Občina dolžna 
zagotavljati mrežo javne službe pomoč družini na domu, za njo pa opravlja storitev pomoč na domu 
Center za socialno delo Ljubljana Vič-Rudnik. Odbor je obravnaval predlog cene pomoči Centra za 
socialno delo Vič, predvsem pa zavzemal stališče, da ostane cena pomoči na domu za občane 
nespremenjena. Posledično to predstavlja, da bo subvencija iz proračuna občine višja, po novem 
67,15%, prej 64,31%. 
Razprave ni bilo, župan je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 124/2/18 
o soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu 
Občina Dobrova-Polhov Gradec daje na predlog izvajalca Center za socialno delo Ljubljana Vič-Rudnik 
soglasje: 
- k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu za neposredno socialno oskrbo 
uporabnikov v višini 16,95 EUR na efektivno uro, oziroma 5,57 EUR na efektivno uro za uporabnika, 
subvencija občine pa 11,38 EUR za efektivno uro. 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, uporablja se od 
01.01.2013 dalje. 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 3) Predlog Odlokov o razglasitvi cerkve Setnik- cerkev Sv. Martina in Podreber- cerkev 
Sv. Elizabete, za kulturni spomenik lokalnega pomena     
Župan je svetnikom povedal, da je pobudo za vsebino obravnavane točke podala župnija Polhov 
Gradec. Besedo je predal Ani Zorc, predsednici odbora.  
Ana Zorc je svetnikom povedala o delu Odbora za družbene dejavnosti, ki je v sodelovanju z odborom 
za komunalo in urbanizem obravnaval osnutka aktov, ki so jih pripravili strokovnjaki ljubljanske 
območne enote Javnega Zavoda Republike Slovenije za varstvo kulturne dediščine, v katerem so 
ovrednotili enoti dediščine Setnik – Cerkev sv. Martina (EŠD 2134) in Podreber – Cerkev sv. Elizabete 
(EŠD 2130) zaradi izjemnega zgodovinskega in  arhitekturnega pomena. Cilj sprejetega akta naj bi bila 
zaščita in ohranitev cerkva in njunih pozicij v prostoru. Odbor se je z njima strinjal in podal soglasje za 
njuno potrditev. 
Župan je dodal, da so pomisleki bili izraženi predvsem pri zaščiti območja pri cerkvi Sv. Elizabete, 
zaradi eventualnih omejitev naselja Podreber, katera pa so bila preučena in le-teh ni. Svetnika Marka 
Joviča je zanimalo, ali ima sprejem neposredni vpliv na povečanje sredstev v proračunu. Župan mu je 
povedal, da ne. Marko Jovič pa je dejal, da bo le-to pozorno spremljal.  
Po zaključeni razpravi je svetnikom podal na glasovanje naslednji  
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Sklep 125/3/18 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme v skladu s 74. členom Poslovnika občinskega 
sveta Odlok o razglasitvi Podreber – Cerkev sv. Elizabete za kulturni spomenik lokalnega pomena. 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sklep 126/4/18 
Občinski svet Občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme v skladu s 74. členom Poslovnika občinskega 
sveta  Odlok o razglasitvi  Setnik – Cerkev sv. Martina za kulturni spomenik lokalnega pomena. 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 4) Ugotovitev prenehanja članstva v Odboru za gospodarstvo, turizem, kmetijstvo in 
gozdarstvo in Odboru za komunalo in urbanizem ter predlog za imenovanje novih 
kandidatov  
Župan je uvodoma svetnikom povedal o pisnemu odstopu iz dveh delovnih teles svetnika Franca 
Bradeška in pogovoru z imenovanim ter besedo predal predsedniku komisije. Bojan Demšar je 
povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja preučila odstopno izjavo ter bila 
mnenja, da se člana v odstopu nadomesti z novimi člani ter predlaga občinskemu svetu, da ugotovi 
prenehanje članstva Franca Bradeška v obeh navedenih delovnih telesih občinskega sveta, namesto 
njega pa imenuje v članstvo Odbora za gospodarstvo, turizem, kmetijstvo in gozdarstvo in Odbora za 
komunalo in urbanizem nova kandidata. Povedal je, da mu je žal za odstop, saj je bil Bradeško član z 
lepimi izkušnjami. V razpravi je Marko Jovič povedal, da je presenečen nad odstopom Franca Bradeška 
ter prosil, da se kandidata predstavita ter povesta, kako se vidita v delu odbora? Harison Kirinčič in 
Anton Gerjolj sta imenovanemu predstavila svoj pogled na bodočo vlogo. V razpravi so sodelovali tudi 
svetniki Stanislav Dvanajščak, Ana Zorc in Frank Breskvar. Dvanajščak je povedal, da je bil tudi on 
presenečen, prav tako pa je dodal, da je še vedno vsak predlog in ideja vseh svetnikov, ne le članov 
odbora, dobrodošla pri delu odbora. Ana Zorc je kot je bil podan občinskemu svetu v sprejem. Frank 
Breskvar je kandidaturo Harisona Kirinčiča podprl.  
 
Sklep 127/5/18 
Občinski svet ugotavlja, da je Bradeško Franc podal izjavo o odstopu iz članstva Odbora za 
gospodarstvo, turizem, kmetijstvo in gozdarstvo. Namesto njega se v odbor do konca mandata 
občinskega sveta imenuje nov član, občinski svetnik Harison Kirinčič.  

Sklep 127/5a/18 
Občinski svet ugotavlja, da je Bradeško Franc podal izjavo o odstopu iz članstva Odbora za komunalo 
in urbanizem. Namesto njega se v odbor do konca mandata občinskega sveta imenuje nov član, 
občinski svetnik Anton Gerjolj.  

Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklepa sta bila soglasno sprejeta. 
 
Župan je novima članoma izrekel čestitke ter jima zaželel uspešno delo pri odborih občinskega sveta.  
 
Ad 5) Zaključni račun proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2012 
Uvodoma je župan na kratko predstavil glavne podatke zaključnega računa proračuna za leto2012, 
kjer je skupna višina načrtovanih prihodkov za leto 2012 znašala 7.349.963 EUR, realizirani pa so bili v 
višini 6.211.367 EUR oz. 84,5% sprejetega proračuna. Predvsem je bilo manj prihodkov iz naslova 
komunalnih prispevkov ter manj pričakovanih sredstev iz kandidatur na zunanje razpise. Ana Žerovnik 
je kot predsednica Komisije za nadzor proračuna povedala, da je Komisija obravnavala predhodno 
zaključni račun, splošni in posebni del ter v NRP realizacijo projektov z obrazložitvami. Povedala je, da 
na predlog nimajo posebnih pripomb ter predlaga občinskemu svetu, da predlog sprejme. V razpravi 
so sodelovali svetnik Robert Grdadolnik, Andreja Dolinar, Anton Potočnik in Erland Košec. Roberta 
Grdadolnika je zanimal prenos neizvedenih projektov iz leta 2012- nadaljevanje v letu 2013? Župan 
mu je povedal, da so določene investicije bile vezane na pridobitev zunanjih sredstev. V koliko se le-ta 
v tekočem letu pridobijo, investicije gredo v izvedbo, razvidne so v NRP proračuna 2013. Povprašal je 
še o nakupu kombija za osnovno šolo. Županje povedal, da je razpis pripravljen, vozilo bo dobavljivo 
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predvidoma konec meseca maja. Andrejo Dolinar je zanimalo, kakšna je starost starega vozila in 
pravila za vožnjo otrok s šolskimi kombiji? Župan je svetnikom povedal specifikah prevoza otrok in 
drugih prevozih za potrebe šole. Prav tako je odgovoril na vprašanje Grdadolnika v zvezi z zadržanimi 
sredstvi investicije pri OŠ Polhov Gradec, kjer je vložena tožba, uporabno dovoljenje je sicer 
pridobljeno, gradbena pogodba pa zaradi neizpolnitve vseh obveznosti ter plačila pogodbene kazni ter 
nepredložitve bančne garancije ni zaključena. Antona Potočnika so zanimala dela v Brezju, zakaj 
počasi napredujejo. Župan je povedal, da investicijo vodi JP Vodovod- Kanalizacija, prav tako izvaja 
tudi nadzor nad deli.  Dela se bodo nadaljevala po dolgi zimi, ki je tudi prekrižala načrte izvajalcem 
del. Svetniku Erlandu Košcu je povedal o vsebini vloženega tožbenega predloga zoper izvajalca del v 
Polhovem Gradcu.  
Župan Franc Setnikar je po zaključeni razpravi svetnikom podal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 128/6/18 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Zaključni račun proračuna Občine Dobrova – 
Polhov Gradec za leto 2012 v predlaganem besedilu. 
ZA:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Jovič M. Predlog za poudarek na vzdrževanju cest, bankin- uničene ceste po zadnji zimi  
Jovič M. Koliko je zima povečala porabo zimskega pluženja in posipanja od planiranega?   
Kirinčič H. Ali je kaj novega v zvezi z DPN pod novim državnim vodstvom?  
Potočnik A.  Kako se med občani odraža sprejem nove Uredbe o umestitvi enostavnih objektov?  
Potočnik A.  Pobuda za pridružitev gibanju proti privatizaciji oskrbe s pitno vodo.  
Grdadolnik R.  Pobuda za prestavitev voznega reda- Suhi dol 
Zibelnik A. Nov režim odvoza smeti? 
Gerjolj A. Kdaj bo sprejet OPN? 
 
Na vprašanja je odgovore podal župan: 
Župan je povedal, da so od oktobra bile padavine do aprila. Pričelo se bo popisovanje poškodb po 
dolgi zimi, nasipanje bankin in popravilo udarnih jam, predvidoma v mesecu aprilu. Z DRSC je bil 
izveden tudi že delovni sestanek, ne samo eden, tudi za popravila državne ceste na območju občine. 
Strošek zimske službe se ocenjuje na trikratnik porabe sredstev. V mesecu februarju je bila ministrstvu 
predlaga delovna skupina, ko je občina prejela odgovor, da se čaka na novo vodstvo ministrstva. Pred 
nadaljevanjem pogovorov bo imela občinska skupina predhodni sestanek, absolutno bo spremljala ves 
potek dogajanj. Država uredba, ki je sprožila nemalo prahu, je za občine bila slabša, veliko je 
povpraševanja občanov o možnostih-predvsem legalizacije že obstoječih vse vrstnih pozidav, postopke 
pa še vedno vodi upravna enota.  Župan se je strinjal, da je voda javna dobrina in mora kot taka tudi 
ostati. Svetnikom je poročal o izvedenih ukrepih in postopkih prenosa vodovodov iz krajevnih 
skupnosti na občino, o odvzemu vzorcev vode, potrebni izgradnji in izboljšavi obstoječih vodovodnih 
sistemov, o aktualnih problemih na delih vodovodnega omrežja, o odgovornosti oseb za upravljanje za 
oskrbo s pitno vodo… Suhi dol je dobil novo avtobusno povezavo predvsem na pobudo posameznikov 
iz Šentjošta, za kar se je že ugotovilo, da omenjena proga ni časovno usklajena ter se s pričetkom 
aprila le-ta ureja na način, kot je Grdadolnik že izpostavil. Župa je še povedal, da se zbirajo pripombe 
vseh občanov na vozne rede in podobno, le-te se bodo pregledale in poskušale v največji možni meri 
upoštevati. Župan je svetnike podrobneje seznanil s spremenjenim režimom odvoza odpadov na tri, 
namesto en teden, za določitev območij bioloških odpadkov, za spodbujanje kompostiranja. Kot 
solastniki Snage imamo relativno nizko ceno storitev napram drugim krajem v Sloveniji, kako pa se bo 
ta sprememba odražala v okolju, pa se bo spremljalo in po potrebi določene ukrepe tudi spremenilo. 
OPN je pred pripravo za sprejem na občinskem svetu, predvidoma pred poletjem, zadržkov za sprejem 
s strani soglasodajalcev ni več, je povedal župan svetniku Antonu Gerjolju.   
 
Ad 7) Razno 
Župan je povedal, da so svetniki z gradivom za sejo prejeli tudi Poročilo o izvrševanju sklepov 
občinskega sveta, kot ga predvideva Statut občine. 
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V nadaljevanju je povabil predsednico nadzornega odbora občine, da predstavi poročilo o delu v letu 
2012 in aktivnostih nadzornega odbora občine.   
Predsednica nadzornega odbora občine Biserka Pogačar je seznanila svetnike in svetnice občinskega 
sveta s Programom dela Nadzornega odbora občine za leti 2013 in 2014 ter povedala, da je nadzorni 
odbor kljub majhnemu številu članov delal aktivno, izvedel nadzore po programu dela, nekateri se še 
izvajajo, uprava je kar polno zaposlena. Predsednica ugotavlja, da večjih nepravilnosti ni moč 
ugotoviti, o izvedenih nadzorih pa so občinski svet sprotno seznanjali. Po njenem mnenju so odzivi 
uprave korektni. Svetnikom je predsednica natančneje predstavila tudi druga izvedena dela in 
nadzore, s katerimi bi nadzorni odbor želel le dodati neko dodano vrednost in svetnikom predstaviti 
nek drug pogled na proračun. Usmerjali so upravo, da izboljša načrtovanje, za katerega nadzorni 
odbor ocenjuje, da je pogumno v teh časih ter opozarja na morebitno kritičnejšo presojo. Proračun je 
bil po njenem mnenju pripravljen uredu, z vloženim trudom. Župan se je zahvalil za poročilo, povedal, 
da nadzorni odbor dela temeljito, da ima tri  kontrole, kar ocenjuje kot dobro. Priporočila in predlogi 
za izboljšavo so potrebni, dobrodošli. Opozarja pa na veliko količino birokracije, ki je vsakodnevno 
večja in otežkoča normalno delo uprave.  
 
Župan je svetnike seznanil s pozivom Sveta ustanoviteljev, da pripravimo predloge za spremembo 
zakonodaje, da se skupno posreduje Vladi RS. Poziva svetnike k podaji predlogov na upravo.  
 

 
Seja je bila zaključena ob 21.25 uri.  
 
 
 
  Zapisala: 
Mateja Tavčar  
                                                             
   

                                                          Franc Setnikar 
                                                        župan  

 


